



UNBELIEVABLE
SUPERGLAS



KOZIOL SUPERGLAS

Das Glas mit Superkräften isoliert nicht nur viermal besser als herkömmliche Gläser und hält Drinks viel länger kalt, es ist auch praktisch unkaputtbar und verkraftet selbst Golfschläger-Attacken ohne Kratzer oder Scherben.

Mit luxuriösem Trink- und Traggefühl sorgt das Superglas in auf Gartenparties, Hochzeiten, Kindergeburtstagen und Picknicks für große Begeisterung.

Spart jede Menge Zeit und Energie beim unkomplizierten Handling und Transport, bruchfest und spülmaschinenfest. Und ist immer und überall ein superstylishes It-Piece, das perfekt ins moderne, urbane Umfeld passt. Gefahren für Kinder und Personal minimiert. Und gleichzeitig mit gutem Gewissen die Umwelt schont.

Das Superglas wird zu 100% in Erbach im Odenwald designed und hergestellt. Für alle, denen Stil, Geschmack und Sicherheit super am Herzen liegen.

This glass has superpowers! Not only does it insulate four times better than glass keeping drinks colder longer, it is also practically unbreakable – surviving even hits with a golf club without the slightest crack or scratch.

It's the glass that feels good in your hands and is the right choice for everything from picnics to children's birthday parties and summer backyard get-togethers to lavish weddings. It saves time and energy thanks to its uncomplicated handling and transportation, is unbreakable and dishwasher-safe. The most versatile and modern must-have, minimizing virtually all danger for children and employees. All the while helping the environment.

Superglas is 100% designed and produced in Erbach im Odenwald. The perfect glass for anyone who values taste, style AND safety.

MODERN BAUHAUS

UNEXPECTEDLY SOLID

UNFASSBAR STARK

Dieses Material ist gigantisch fest und macht die Supergläser nahezu unzerbrechlich. Perfekt für den Einsatz auf Events und Gartenparties, in Clubs, am Pool und überall, wo Scherben gar kein Glück bringen.

UNBELIEVABLY ROBUST

The material is astonishingly strong, making Superglas practically unbreakable. Perfect for use at events, backyard parties, the pool, in clubs, and everywhere, where glass shards are less than welcome.



»CLUB No.3

design: koziol werksdesign

»CLUB No.3

design: koziol werksdesign







»CHEERS No.5
design: koziol werksdesign

INGENIOUS INSULATION



»CLUB No.2
design: koziol werksdesign

GENIAL KALT.

Oder heiß. Das Superglas hält Getränke lange auf der Idealtemperatur, denn es isoliert 4x besser als herkömmliches Glas. Für ein fantastisches Geschmackserlebnis.

COLD. OR HOT.

Superglas keeps drinks at their ideal temperature longer – insulating 4x better than traditional glass. Life's too short to drink warm champagne!



»CLUB No.2
design: koziol werksdesign





»CLUB No.5
design: koziol werksdesign

»CLUB No.4

design: koziol werksdesign

SERIOUSLY
SCRATCH-RESISTANT





AUSSEN HUI

Das Supermaterial kann richtig was ab und so bleiben die Oberflächen selbst bei intensivem Gebrauch lange schön.

ALL SHOW

It stays beautiful – this super material is so resistant and its surface doesn't even show the slightest mark after intensive professional use.

GERMAN TECHNOLOGY







»CLUB No.4
design: koziol werksdesign



»CLUB No. 4
design: koziol werksdesign

ICONIC DESIGN



»CHEERS No.4

design: koziol werksdesign

EVERGREEN

Ikones Design bleibt ewig schön. So bleibt jede Menge Zeit, sich ganz auf den Inhalt zu konzentrieren. Superglas setzt Ihrer Kreativität keine Grenzen.

EVERGREEN

Iconic design stands the test of time. Leaving enough time to concentrate on the important things – what's inside! Superglas sets no limits on your creativity.



»CHEERS No.4
design: koziol werksdesign

»CLUB No.2

design: koziol werksdesign



PROFESSIONALLY TESTED



HIGH FIVE

Für Profis ist das Superglas schon jetzt der Fels in der Brandung. Das unzerbrechliche Material spart viel Zeit und Geld und Verletzungen sind endgültig passé.

HIGH FIVE

The professionals agree: Superglas is solid as a rock. Not only does the unbreakable material save time and money; injuries are also a thing of the past.

»CLUB No.2

design: koziol werksdesign

»CHEERS No.2
design: koziol werksdesign





»CHEERS No.2
design: koziol werksdesign

»CHEERS No.3
design: koziol werksdesign



RECOMMENDED & LONG LIFE SOLUTION

FÜR EWIG UND DREI TAGE

Alles, was man immer wieder verwenden kann, ist gut. Superglas hält und hält und hält und erfreut ganze Generationen mit seiner hochwertigen Qualität.

FOR FOREVER AND A DAY.

Everything that can be reused is good for us. Superglas lasts and lasts, ready to impress future generations with its top quality.





»CHEERS No.5
design: koziol werksdesign

ECOLOGICALLY ECONOMICAL

»CLUB No.4
design: koziol werksdesign





MADE IN GERMANY

Auch die inneren Werte können sich sehen lassen: Das Superglas wird ressourcenschonend ausschließlich in Deutschland produziert, das Material ist zu 100% recycelbar. Und mit 10 Jahren Garantie mal echt eine ökologisch sinnvolle Sache.

MADE IN GERMANY

The inner values are also worth mentioning: Superglas is made in Germany, gentle on resources with a material that is 100% recyclable. And with a 10-year guarantee, it truly makes ecological sense!



COLOFON

KOZIOL SUPERGLAS

text koziol/katrin bode/jan geschke - **graphic** koziol/susanne böning & studio boot, the netherlands

concept & design ires fockens & studio boot, the netherlands

photography petra janssen - **styling** olga raaijmakers - **visagie** karlijn dammers - **models** duke van hoof, laura hogenes, june lantinga and yvonne bekooy

print PPPP, Gladenbach

A076

koziol

Made in Germany

CHOOSE YOUR DRINK,
STYLE AND COLOR

IT'S GENDER-NEUTRAL
IT'S LIQUID-NEUTRAL
IT'S YOUR OWN LIFE(STYLE)!

www.koziol.de/superglas